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此為提供予香港董事學會會員的定期資訊，摘要報導有關董事履行企業管治職責的現時政策課題。

Updates Digest for Directors is a periodic circulation to members of HKIoD summarising current issues on policies that 
      are relevant to company directors in fulfilling their responsibilities in corporate governance.
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證監會公布碳中和承諾

SFC announces carbon neutrality commitment

On Thursday, 27 April 2023, The Securities and Futures Commission (SFC) announced its commitment to become a 
carbon-neutral organisation. The SFC aims to achieve carbon neutrality before 2050, in line with the Government’s strategy set 
out in Hong Kong’s Climate Action Plan 2050 (Note 1). In addition, the SFC will take measures to meet an interim target of a 50% 
reduction in its total carbon emissions by 2030.

於2023 年 4月 27 日（星期四），證券及期貨事務監察委員會（證監會）公布其成為碳中和機構的承諾。證監會的目標是在2050年
前實現碳中和，與政府於《香港氣候行動藍圖2050》所載的策略一致（註1）。此外，證監會將採取多項措施，以達致在2030年將
其碳排放總量減少50%的中期目標。

Source 資料來源： Securities and Futures Commission 證監會

For more information 詳情：
https://apps.sfc.hk/edistributionWeb/gateway/EN/news-and-announcements/news/corporate-news/doc?refNo=23PR42

會財局發布了最新一期的會財局季度報告（2023年4月）
The AFRC has issued the latest issue of the AFRC Quarterly Report (April 2023) 

On Wednesday, 19 April 2023, the AFRC issued the latest AFRC Quarterly Report (April 2023) to keep stakeholders informed of 
latest developments and other noteworthy regulatory issues.  

於2023年4月19日（星期三），會財局發布了最新一期的會財局季度報告（2023年4月），讓利益相關者了解最新發展和其他值得注
意的監管問題。

Source 資料來源： The Accounting and Financial Reporting Council 會計及財務匯報局

For more information 詳情：
https://www.afrc.org.hk/media/1qajgjs5/afrc-quarterly-report-e-_apr2023.pdf
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